

《单词百科:interdisciplinary是什么意思?interdisciplinary怎么发音?interdisciplinary的解释和用法》

英语单词interdisciplinary是什么意思?interdisciplinary怎么读?interdisciplinary怎么发音?简答网为您整理了interdisciplinary的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



interdisciplinary怎么读

interdisciplinary的读音:[, ɪ nt ə ' d ɪ s ə pl ɪ n ə ri]

interdisciplinary的意思

1、adj.各学科间的;跨学科;

interdisciplinary的相关词组

1、Interdisciplinary talent 跨学科的人才

interdisciplinary的双语例句

1、Organic geochemistry of biomarker is a new developing interdisciplinary branch in geological science since 1970's.

分子有机地球化学是二十世纪70年代以来迅速发展的分支学科.

2、Inverse problem of partial differential equation is an interdisciplinary and frontier science.

偏微分方程反问题的研究领域非常广阔.

3、Interdisciplinary working project work to inform oneself , exert influence and optimize internal processes and procedure.

协调各个部门的工作, 尽量使公司的内部工作实现最优化.

4、To introduce ESP into the education for English majors is a promising interdisciplinary education attempt.

将专门用途英语引入英语专业教育是培养复合型英语专业人才的一种有益尝试.

5、Business English major and vocational school has a professional characteristic of the interdisciplinary compounding type.

高职高专商务英语专业具有跨学科复合型的特点.

6、The economics, history and political science departments organized an interdisciplinary seminar on Southeast Asia.

经济, 历史及政治三个系共同举办了一个东南亚讲演会.

7、The interdisciplinary raise is an American University journalistic education important characteristic.

跨学科培养是美国高校新闻教育的一个重要特点.

8、A relatively new field, environmental science is highly interdisciplinary, integrating natural of the world around us.

一个相对新的领域, 环境的科学高度地跨学科, 整合世界的肉色在我们周围.

9、Recently implicit learning and explicit learning an interdisciplinary research focus for

applied linguistics and psycholinguistics abroad.

外显学习和内隐学习研究在国际上受到了应用语言学、心理语言学等诸多学科的关注.

10、Applied Parallel Computing is an advanced interdisciplinary introduction to modern scientific computing on parallel supercomputers.

应用并行计算是一门讨论在并行超级计算机上进行现代科学计算的一个高级跨学科导论课程.

11、We will seed this initiative with resources for new interdisciplinary faculty positions.

我们将为该计划提供跨学科的教授位置.

12、This dissertation is an interdisciplinary study of literature and performing art.

建立起文学艺术跨门类研究的桥梁.

13、We encourage interdisciplinary groups of students to develop novel analysis methodologies to examine recent data.

我们鼓励学生组成跨学科小组,一起合作发掘新颖的分析方法,以分析当前的数据.

14、The aim of higher vocational and technical education is to cultivate interdisciplinary talents with applicable abilities.

高等职业技术教育的目标是培养具有应用性能力的的复合型人才.

15、Otherwise, ICAI is a interdisciplinary subject, involving many branches of computer and education.

同时,ICAI又是一个综合交叉学科,涉及了计算机、教育两大学科的许多分支领域.

16、Indeed , this journal aspires to contribute to the interdisciplinary study of communication.

本刊亦希望推动跨学科的传播研究.

17、ICM , the Interdisciplinary Contest in Modeling, is a part of MCM.

交叉学科建模竞赛, 是mcm的一个组成部分.

18、The planning of ecological belt belongs to interdisciplinary study and

comprehensive study as well.

生态带规划是跨学科的研究领域,也是综合性的规划内容.

以上是简答网为您整理的interdisciplinary怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更多关于interdisciplinary的用法、interdisciplinary的释义、interdisciplinary的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interdisciplinary>

